
SPRAWOZDANIE Z DZIAŁALNOŚCI BURMISTRZA

W OKRESIE MIĘDZYSESYJNYM – STYCZEŃ

1. 30 grudnia został rozstrzygnięty przetarg na opróżnianie koszy ulicznych na lata 2004

– 2006, do przetargu zgłosiły się 3 firmy, zaś komisja przetargowa po wykluczeniu

jednej z nich wybrała ofertę Zakładu Handlowo – Usługowego Przemysław Maraszek.

2. W dniu 1 stycznia nastąpiło podpisanie umowy z Firmą „PRODUKCJA ROLNA

CONTRACT SALIX” Sp. z o.o. w Zielonej Górze na dzierżawę działki nr 226

położonej w Komorowie z przeznaczeniem pod plantację roślin energetycznych.

3. W dniu 3 stycznia – uczestniczyłem w spotkaniu z Ministrem Zdrowia - Panem

Leszkiem Sikorskim oraz lekarzami z Porozumienia Zielonogórskiego w sprawie

podpisania umów przez lekarzy rodzinnych. Jak się później okazało spotkanie to,

które trwało kilkanaście godzin miało przełomowy charakter i rozpoczęło cykl

spotkań, które w efekcie doprowadziły do zawarcia kompromisu oraz wprowadzeniu

aneksów do warunków kontraktowania usług medycznych w zakresie POZ.

W tym samym dniu odbyło się spotkanie noworoczne organizowane przez Marszałka 

Województwa oraz Wojewodę Wielkopolskiego z przedstawicielami wszystkich

samorządów oraz instytucji działających na terenie województwa. Na spotkaniu tym

podsumowano miniony rok oraz przedstawiono plany na rok 2004 – Wojewody oraz

Samorządu Województwa. Corocznie też zostały wręczone przez władze w Wojewódzkie

nagrody i wyróżnienia.

4. W dniu 5 stycznia odbyły się lokalne uroczystości z okazji 85 rocznicy Powstania

Wielkopolskiego, których organizatorem był Samorząd Miejski oraz Towarzystwo

Pamięci Powstania WLKP. W dniu tym na grobach Powstańców oraz w miejscach

zawiązanych z Powstaniem złożyliśmy wiązanki kwiatów, w Muzeum została otwarta

okolicznościowa wystawa, a w WDK odbyła się uroczysta akademia. W tym miejscu

pragnę podziękować Panią i Panom Radnym, którzy zechcieli wziąć udział w tych

uroczystościach.



5. W dniu 11 stycznia odbyła się  na terenie gminy Wolsztyn 12 Finał Orkiestry

Świątecznej Pomocy, z której to zebrano 24 894, 12 zł. Koncerty, zbiórki i licytacje

odbywały się min. W Wolsztynie, Kębłowie, Wroniawach oraz innych

miejscowościach. Na licytację w Wolsztynie otrzymaliśmy min. Upominki od

Marszałka Województwa, Starostwa Powiatowego oraz innych sponsorów.

 

6. W dniu 13 stycznia odbyła się narada, na której dokonano podsumowania działalności

Powiatowej Straży Pożarnej w Wolsztynie. W Spotkaniu tym uczestniczył Komendant

Wojewódzki PSP Nadbrygadier Ryszard Kamiński. W Biurze Rady znajduje się

szczegółowy raport, zainteresowanych zapraszam do zapoznania się z tym

dokumentem.

 

7. W dniu 13 stycznia odbyło się spotkanie z młodzieżą LO wytypowaną do

przeprowadzenia badań ankietowych na temat funkcjonowania samorządu Miejskiego

oraz najważniejszych problemów i  przyszłych kierunków rozwoju gminy Wolsztyn.

Ankiety zostały już dostarczone, a ich wyniki są opracowywane  przez socjologów –

UAM w Poznaniu.

8. 12 stycznia – złożono wniosek o pomoc finansową ze środków  Unii Europejskiej w

ramach programu SAPARD dla zadania budowa ścieżki rowerowej  na odcinku

Wolsztyn – Widzim Stary o długości ca. 2,37 km. jest to 6 wniosek złożony do tego

programu i pomimo bardzo krótkiego terminu udało nam się komplet dokumentacji.

9. W miesiącu styczniu rozpoczęliśmy zgodnie z zaleceniem AR i MR procedurę

przetargową na zadania objęte wnioskami w ramach działania III, o których była

mowa przy omawianiu budżetu. Dla tych zadań obowiązuje procedura unijna. Przez

cały miesiąc trwały wizytacja terenowa poszczególnych zadań i z satysfakcją pragnę

poinformować, że wszystkie wnioski przeszły pozytywnie pełen zakres weryfikacji. 

10. W dniach 14 – 16 stycznia gościła w Urzędzie Miejskim delegacja przedstawicieli

Miasta i Starostwa ze Starogardu Gdańskiego. Wizyta ta była konsekwencją udziału

naszej gminy w targach Polagra, w czasie których wymieniając doświadczenia

doszliśmy do wniosku, że wzajemnie możemy skorzystać z doświadczeń naszych

samorządów. Już dziś wiemy, że w czasie Dni Wolsztyna z występem przyjedzie



kapela, a w przeglądzie orkiestr weźmie udział orkiestra ze Starogardu. Starogard ma

ciekawe rozwiązania w zakresie organizacji i funkcjonowania oświaty, z którymi jak

nam się wydaje warto się zapoznać i być może niektóre z nich zastosować w naszej

gminie.

11. W dniu 14 stycznia odbyło się:

- w Poznaniu posiedzenie Stowarzyszenia Gmin i Powiatów Wielkopolskich, na

którym omówiono funkcjonowanie stowarzyszenia oraz najważniejsze tematy

związane z funkcjonowaniem samorządów, takie jak ustawa o dochodach JST,

tegoroczne budżety oraz temat POZ.

W miesiącu styczniu kilka spotkań regionalnych Stowarzyszenia Gmin

Nadobrzańskich odnośnie przebiegu prac oraz rozmów prowadzonych z różnymi

instytucjami związanymi z uruchomieniem funduszu spójności, do którego jak

informowałem wcześniej został przyjęty projekt stowarzyszenia.

12. W 2005 roku odbędą się uroczystości z okazji 850 – lecia istnienia miejscowości

Niałek Wielki – najstarszej miejscowości naszej gminy. W dniu 14 stycznia odbyły się

zebranie wiejskie poświęcone tej rocznicy, na którym został wybrany społeczny

komitet obchodów oraz ustalono najważniejsze elementy tej uroczystości.

13. w dniu 15 stycznia po zapoznaniu się z całością dokumentacji przetargowej na

oddanie w wieczyste użytkowanie działki oraz opinią komisji Budownictwa,

Rolnictwa i Ochrony Środowiska, na której rozpatrywane były skargi na

rozstrzygnięcie tego przetargu, a także po zapoznaniu się z szeregiem opinii, w tym z

opinią Rządowego Centrum Legistacji postanowiłem w oparciu o działanie o paragraf

11 ust. 3 rozporządzenia rady ministrów w sprawie określenia szczegółowych zasad i

trybu przeprowadzania przetargów na zbycie nieruchomości unieważnić przetarg

pisemny ograniczony na oddanie w użytkowanie wieczyste w/w nieruchomości.

14. W dniach od 19 do 26 stycznia odbyły się zebrania sprawozdawcze OSP z terenu

gminy Wolsztyn, w których uczestniczyłem wraz z członkami Prezydium Rady

Miejskiej. Chciałbym bardzo serdecznie podziękować, którzy w poszczególnych

miejscowościach wzięli udział i mieli możliwość zapoznania się z problemami nie

tylko poszczególnych OSP, ale również sprawami dotyczącymi całych miejscowości.



15. W dniu 23 stycznia uczestniczyłem w spotkaniu podsumowującym działalność

Komendy Powiatowej Policji w Wolsztynie, w której wziął udział Generał

Nadinspektor Henryk Tusiński. Z przedstawionych sprawozdań, a także wystąpienia

Komendanta Wojewódzkiego wynika, że w skali województwa Wielkopolskiego

Komenda Powiatowa w Wolsztynie należy do wyróżniających się jednostek w

zakresie skuteczności działań oraz mniejszego niż średnia w województwie poziomu

przestępczości. Przedstawiono także wyniki niezależnych badań, z których wynika, że

społeczeństwo wolsztyńskie pozytywnie ocenia działania naszej policji. 

16. W dniu 24 stycznia odbył się VI już przegląd zespołów kolędniczych w Kębłowie, w

którym oprócz zespołów z terenu całego Powiatu udział wziął również chór z Lubben

(33 osoby).

17. W minionym roku wiele osób, firm i instytucji z naszej gminy osiągnęło sukcesy w

różnych dziedzinach życia. Informacje o tych osiągnięciach i uzyskanych tytułach

przekazywaliśmy wielokrotnie również na posiedzeniach Rady Miejskiej. Wiele z nich

przyczyniło się do promowania naszego miasta. Pragnąc uhonorować  wyróżniające

się osoby i podmioty postanowiłem na początku każdego roku przyznawać coroczne

nagrody za promowanie i wkład w rozwój miasta i gminy Wolsztyn. W dniu 26

stycznia odbyło się posiedzenie kapituły opiniującej przyznanie tych nagród.

Uroczystość ich wręczenia odbędzie się 12 lutego w nowo wyremontowanym pałacu

w parku, na którą już dzisiaj Państwa zapraszam. 

18. Od 6 lutego obowiązywać będzie ponownie strefa płatnego parkowania w centrum

miasta. Uchwała rady w tej sprawie została już opublikowana w dzienniku . przez

okres 2 miesięcy pobieraniem opłat zajmować się będzie firma, która do tej pory była

dzierżawcą strefy. Osoby pobierające opłaty będą to jednak czyniły w imieniu

zarządcy dróg tj. gminy i powiatu, będą posiadały odpowiednie identyfikatory i

upoważnienia. Zostały już wydrukowane odpowiednie bilety zgodnie z nową ustawą. /

wyjaśnić dwa miesiące/.

19. W ubiegłym roku złożyliśmy do Urzędu Marszałkowskiego akces do organizacji na

terenie Wolsztyna zawodów w taekwondo w ramach X Ogólnopolskiej Olimpiady



Młodzieży – Wielkopolska 2004. Z przyjemnością pragnę Państwa poinformować, że

po kilku wizytacjach komisji kwalifikacyjnej oraz szeregu spotkaniach zostaliśmy

wytypowani do organizacji tej imprezy. Zawody odbędą się w dniach 1-3 maja na

miejskiej sali sportowej „Świtezianka”.

20. Przekazać informację na temat dofinansowania modernizacji OS i R pod kątem

ośrodka szkolenia lekkoatletycznego dla potrzeb województwa wielkopolskiego. 

21. Amerykanie.


